
邀您加入 NTU Plus Academy 短期研究課程指導團隊！ 
 

 

【簡介】 

國際事務處於春季（2-3 月）、暑期（6-8 月）

辦理短期研究課程（Research Programs），

邀請國際學生加入本校教師之實驗室或研究

團隊，進行短期研究。教師與學生共同討論並

設計研究主題，親自指導或委派研究團隊、碩

博士生協助帶領。課程結束前將安排期末成

果發表，由教師進行評分；結業後，學生將獲

得國立臺灣大學成績單。 

如欲了解現開研究課程，可參閱短期課程官

網。 

 

【執行辦法】 

老師可自訂與學生面談時間，以檢視進度或

加強指導。面談建議至少一週 1次，可以線上

或實體方式進行。於開課期間正式錄取學員

並完成指導後，國際處將依週數提供教授指

導費及行政耗材補助費。 

 
週數(季別) 指導費 行政耗材費 

五週(春季) $13,500 $ 9,000 

六週(暑期) $15,000 $10,000 

八週(暑期) $18,000 $11,000 

單位：新台幣/每位學生 

【操作說明】 

於國際處系統填寫研究室或實驗室資料，包

含姓名、聯絡方式、專業研究領域及相關介紹。

此資料將呈現在課程網頁之 Faculty List 上

供學生報名時參考；資料會自動延續至新的

一年，無須每年填寫。若有需要更改，可登入

後台系統做更改。如老師有意加入，請聯絡課

程承辦人。 

 
 

承辦人：Sendy 林思穎專員 62007 #235 sendylin@ntu.edu.tw  

 

關於 Research Programs，可至國際處官網了解更多： 

https://oia.ntu.edu.tw/short-term-programs/programs#Research  

https://oia.ntu.edu.tw/short-term-programs/programs#Research
https://oia.ntu.edu.tw/short-term-programs/programs#Research
mailto:sendylin@ntu.edu.tw
https://oia.ntu.edu.tw/short-term-programs/programs#Research


NTU Plus Academy Research Programs 

The Office of International Affairs (OIA) offers Research Programs in Spring (February-March), and 

Summer (June-August). These programs provide opportunities for students to gain experiences and 

insights with leading faculty’s research or state-of-the-art laboratories at NTU. We cordially invite 

you to welcome our international students to work with you on current research or a new project 

and improve research skills and knowledge in a specific area of interest. 

For more information about the current research programs, please refer to the Plus Academy 

website. 

   

Program Logistics 

Faculty design short-term research topics/plans that can be completed in 5/6/8 weeks. You will 

guide students during their study on-campus/distance learning. Your doctoral student/research 

team can assist and instruct the students. Faculty are encouraged to conduct interviews or guidance 

(online or in-person) with students to review their learning progress and areas of improvement once 

a week.  

Program Details and Instruction Fees & Subsidies 

At the time of application, students will first go 

through the faculty list and find their matching 

research faculty based on their study goals. 

Once the students get accepted by the faculty 

and officially register for the program, the OIA 

will provide the faculty with an instruction fee 

and subsidy for equipment supply. 

Duration 
Instruction 

Fee 

Administrative Equipment 

Supply Subsidy 

5 weeks $ 13,500 $ 9,000 

6 weeks $ 15,000 $ 10,000 

8 weeks $ 18,000 $ 11,000 

(NTD/per student)

Follow the instructions from “Join in Faculty List Guideline” to fill in your research/laboratory 

information for the OIA program webpage to join in our Research Faculty. The information you 

completed will remain on the website. For any changes, you can log in to the OIA online system 

to update.  

Program Coordinator: Ms. Sendy Lin (02) 3366-2007 ext. 235 sendylin@ntu.edu.tw 

More information of the NTU Plus Academy Summer+ Programs is available on our website: 
https://oia.ntu.edu.tw/short-term-programs/programs  
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